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Plats:  Borås Boulehall 

Tid: 18:00 

Närvarande: Jan-Åke Brandt Anna-Maija Gustafsson Carina Stenborg
 Leif Mollberg Göran Larsson Arne Levin 
 Kenneth Harrysson Krister Salomonsson  
 
1. Mötets öppnande 

Jan-Åke öppnade mötet och hälsade samtliga välkomna. 

 

2. Ersättare för ordinarie ledamot 

Behövdes ej  

 

3. Dagordning denna godkändes 

Denna godkändes. 

 

4. Justering av dagens protokoll 

Kenneth valdes att jämte ordf. justera dagens protokoll. 

 

5. Föregående protokoll: 

Föregående protokoll 25/10-23 lästes och lades till handlingarna. 

 

6. Ekonomi 

- Ekonomisk rapport 

Denna tittades på och löper på enl. budget och ser fortsatt bra ut. 

 

7. Underhåll/Reparationer/Investeringar 

- Felanmälan Byggnaden 

Dörren mellan fiket o Boulehallen behöver justeras, vi lägger in detta ärende i 

felrapporteringssystemet till Borås kommun att det skall åtgärdas. 

 

8. Foto 

Jan-Åke får i uppdrag att ta fram ett par förslag tills nästa styrelsemöte där vi kan 

besluta vilka vi skall beställa hem och sätta upp i hallen. 

 

9. Skrivelser 

Borås stad: grannehörande. 

Det kommer att ske en ombyggnad av Erikslundskolans gymnastiksal, men detta 

påverkar ej oss så vi kommer ej att ha några synpunkter på detta. 
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10. Hemsidan 

Inget nytt att rapportera. 

 

 

11. Hallkort 

Det finns ett framtaget förslag på detta där priser mm presenteras. Ett familjepris 

kommer att läggas till i detta förslag och presentationen av detta kort med priser 

kommer att bifogas som en bilaga till detta protokoll. 

 

12. Samarbetspartners 

- Avtal  

Ett nytt avtal har tecknats samt att ytterligare företag är kontaktade. 

- Bansponsring  

Nuvarande samt nya bansponsorer kommer att kontaktas framledes nu när gällande 

priser fr.o.m 1/1-24 är bestämda enl. den bifogade bilagan.  

 

13. Kommittéer 

- Tävlingskommittén  

Inget nytt att rapportera.  

- Utvecklingskommittén 

På nästa styrelsemöte kommer schemat för medlemsklubbarna om åtaganden i hallen 

att diskuteras samt presenteras. 

 

14. Gemensamt ansvar 

- Introduktion för nybörjare. 

I samband med loppisen i boulehallen den 25/11-23 kommer vi ha möjlighet för 

besökare att prova på att spela boule. Representanter från medlemsklubbarna kommer 

att vara behjälpliga denna dag.  

 

15. Telefon / Bredband 

Inget nytt att rapportera.  

 

16. Kvarstående frågor 

-Boulekloten i stället längst ner i hallen kommer inom närtid att slängas och i samband 

med detta kommer vi att hämta de stolar vi fått från Kinds bouleklubb. 

 

17. Övriga frågor 

Ett förbud av pälsdjur i hallen kommer att diskuteras med IFE tennis, detta då det finns 

pälsdjursallergiker som spelar i hallen. 

Vi kommer inom kort att starta en Facebooksida under namnet Boråsboulehall. Här 

kommer vi att presentera inbjudningar till tävlingar, resultat samt foton från aktiviteter 

som sker i hallen 
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18. Nästa möte 

Nästa styrelsemöte kommer att äga rum den 20/12 kl 18:00 och i samband med detta 

kommer vi traditionsenligt att ha en liten jultallrik samt lite boule. Inbjudningar till detta 

kommer inom kort att skickas ut till berörda och anmälan skall vara gjord senast den 

14/12-23. Kostnaden för jultallriken är 50 kr/pers. 

Det första styrelsemötet under 2024 kommer att ske 24/1-24 

   

19. Mötets avslutande 

Jan-Åke tackade närvarande på mötet som avslutades. 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

 

 

Leif Mollberg 

 

 

 

Justeras: 

 

 

 

 

Jan-Åke Brandt   Kenneth Harrysson  


